

Terms and Conditions Summer Credit Card Campaign

1. Promotion validity is from 5 July 2016 to 30 September 2016
2. This promotion is open to customers who are current residents of Qatar and hold Commercial Bank credit cards.
3. The spend targets will be communicated by the bank to the customer directly by SMS.
4. All retail purchase transactions done by customers using their Commercial Bank credit cards will be considered as eligible spends.
5. Customers who are entitled for the rewards points or cashback based on their spend during the campaign period, will be notified directly by Commercial Bank within a period of 30 days from the last date of the promotion.
6. Reward points awarded through this campaign has 90 days validity period. If the customer doesn't redeem those points during this period, they will be purged and the customer will not be able to use them.
7. Domestic and International cash withdrawals are not eligible for this promotion.

الشروط والأحكام الخاصة بحملة بطاقات الائتمان خلال الصيف

١. تبدأ الحملة بتاريخ ٥ يوليو ٢٠١٦ وتنتهي بتاريخ ٣٠ سبتمبر ٢٠١٦.
٢. هذه الحملة تخصّ العملاء المقيمين حاليا في قطر ولديهم بطاقات ائتمان البنك التجاري.
٣. سيقوم البنك مباشرة بإرسال رسائل نصية قصيرة إلى العملاء.
٤. جميع عمليات الشراء بالتجزئة يقوم بها العملاء باستخدام بطاقات ائتمان البنك التجاري تؤهلهم للفوز.
٥. جميع حاملي البطاقات المؤهلون للحصول على نقاط المكافآت أو المبالغ النقدية بناء على استخدامهم للبطاقة أثناء فترة الحملة سيقوم البنك التجاري مباشرة بإرسال رسالة نصية قصيرة لهم خلال ٣٠ يوما من تاريخ انتهاء الحملة.
٦. تدوم صلاحية نقاط مكافآت هذه الحملة ٩٠ يوما. في حال عدم قيام العميل باستخدام هذه النقاط خلال هذه الفترة، سيتم الغاؤها من حسابه.
٧. تستثنى عمليات السحب النقدي محليا ودوليا من الحملة.